

分散扩散油、扩散油、色粉扩散油AK-1000

产品名称	分散扩散油、扩散油、色粉扩散油AK-1000
公司名称	苏州高新区山野塑料机械销售服务部
价格	30.00/千克
规格参数	型号:7102 用途、使用范围:塑料分散剂 产地/厂商:德国/苏州高新区
公司地址	江苏苏州市苏州高新区
联系电话	86 0512 89992811

产品详情

德国威凯wacker扩散油ak-1000已用于各种塑料的注塑和母粒生产中,并赋予产品诸多功能,可很大程度上提高产品质量。

1.提高颜料的分散性,使着色更均匀,色泽更鲜艳。2.使制品表面具有光亮性。3.降低熔体表面黏度,降低挤出机的扭矩、挤出压力。4.减少及消除口模积料,减少并消除熔体破裂。5.并充当了内,外脱模剂功能.特别推荐于塑料着色,能起到润滑及清除黑点,不易混色等.可耐400 高温.*注塑行业添加量为0.2%——0.5%。*色母行业添加量根据实验情况而定。

plastic diffused oil plastic diffused oil is used in the production for all kinds of plastic casting and agglomerates in result of several functions with the products, which improves greatly the product quality. 1. enhance the pigment dispersibility in result of the color uniformity and brighter. 2. make the ware with the brightness. 3. lower the melt viscosity on surface、twist distance and extruded pressure of the machine. 4. reduce and eliminate material deposits from the mouth mould and the melt cracked. 5. as the isolated reagent between the inner and the outer mould.

additive rate: 0.2--0.5% in casting plastics line, and subject to the experiment in colored agglomerates line.